
Fra: "Espedalen Camilla" <Camilla.Espedalen@norconsult.com> 
Til: "livjh@yahoo.no" <livjh@yahoo.no> 
Kopi: 
Sendt: ons. 28. jun.. 2017 kl. 10.56 
Emne: punkter fra årsmøtet 

Hei Liv. 

  

Nedenfor følger punktene jeg la frem som forslag til arbeidsliste til det nye styret, skal vel inn i referatet som 
Aud er ansvarlig for 

  

1. Årsmøtet anbefaler det nye styret, å så raskt som mulig, å få gjennomført et 
erfaringsoverføringsmøte med det gamle styret 

2. Årsmøtet anbefaler det nye styret å forberede et informasjonsmøte for andelshaverne, så raskt 
som mulig, dog et tidspunkt der det nye styret har rukket å samle/utarbeide informasjon. Av 
aktuelle saker er, dog ikke uttømmende: 

a. Informasjon om evt. nytt renseanlegg: hvorfor, kostander, driftskonsekvenser, økonomiske 
konsekvenser etc. 

b. Sak for endring av vedtektene 
c. Status for grunneieravtale 
d. Orientering om driftsorganisasjon, hvem er disse og hvordan jobber de, inklusiv daglig 

leder 
e. Økonomistatus for Vannverket, inklusiv gjeld og plan for håndtering av denne samt plan for 

fremtidige inntekter til drift og evt. nyinvesteringer 
f. Informasjon om øvrige driftsmessige forhold: vannprøvetaking, tilstand på 

rørsystem/behov for oppgraderinger og utskiftinger, beredskap 
3. Årsmøtet anbefaler det nye styret å invitere Kommunelege, Mattilsynet samt andre aktører som er 

aktuelle, ref. møtet det gamle styret avholdt med disse 27.6.17, for å gi informasjon til 
andelshaverne, slik tidligere styreleder Lasse Grødum orienterte om på Årsmøtet 27.6.17. 

4. Årsmøtet anbefaler det nye styret å opprette en «spørsmålskanal», der andelshaverne kan stille 
spørsmål og be om informasjon. 

  

Mvh 

Camilla 

 

mailto:Camilla.Espedalen@norconsult.com
mailto:livjh@yahoo.no
mailto:livjh@yahoo.no

